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Förslag till riksdagsbeslut 

Riksdagen tillkännager för regeringen som sin mening vad som anförs i mot-

ionen om läkemedelsgenomgångar. 

Motivering 

Under 2010 har Socialstyrelsen fått 680 miljoner kronor att fördela som sti-

mulansmedel till kommuner och landsting för att höja kvaliteten i vården och 

omsorgen om äldre personer. Läkemedelsgenomgångar är ett av sex priorite-

rade områden inom denna viktiga satsning. 

Jag anser att vården måste få ännu bättre kontroll och insyn i äldres läke-

medelsanvändning. En av fem som är 75 år eller äldre har tio läkemedel eller 

fler. Det är inte svårt att förstå att det ibland kan bli fel när olika läkemedel 

kombineras. Ibland sker detta genom att förskrivande läkare inte känner till 

vilka mediciner och naturläkemedel som patienten redan tar. 

Grundliga och regelbundna läkemedelsgenomgångar är en viktig kvalitets-

höjning i äldrevården och omsorgen. Det är också en patientsäkerhetsfråga. I 

den nationella satsning på patientsäkerhet som regeringen föreslår för denna 

mandatperiod bör läkemedelsgenomgångar ingå. 

Tydliga kvalitetsmått bör införas vad gäller frekvens på läkemedelsge-

nomgångarna. Vidare bör genomgångarna inte enbart avse äldre i särskilt 

boende utan även äldre med hemtjänst eller hemsjukvård. 

Stockholm den 21 oktober 2010  

Yvonne Andersson (KD)  
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